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ABSTRCT:

It has become necessary to provide legal protection for all workers
in the various spheres of life. The practitioners of sports activities (the
employer), are going to be the subject of our released from the view
of both the Yemeni and Algerian law. We have referred and indicate
the types of injuries suffered by the practitioner of sports activity and
legal mechanisms established to mitigate the effects of those injuries
(compensation), in order to unify the legal protection for practitioners
of sports activities. Down to the desired social justice.

Key words: Compensation. Accidents. Sports activities.
Résumé:

Il est devenu nécessaire de prévoir une protection juridique pour
tous les travailleurs dans les differentes sphéres de la vie. Les
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pratiquants d'activités sportives dans le corps dont ils sont utilisés
(I'employeur).

ils sont la classe dont il est question dans cette recherche, du point
de vue tant de la loi yeménite qu algérienne. Nous avons fait
référence aux types de blessures subies par le praticien de I'activité
sportive et des mécanismes juridiques mis en place pour atténuer les
effets de ces blessures (compensation), afin d'unifier la protection
juridique pour les praticiens des activités sportives. Jusqu'a la justice
sociale souhaitée.

Mots clés: Compensation - Accident activités- sportives.
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